
Usek´s styrelsemöte 3/11-15 

Närvarande:  Maja Vilhelmsson, Elsa Derrett Olsson, Emma Mollstedt, Maja Eliasson, Elsa 

Tärnbrant, Sofia Ivarsson, Lina Ek Norén, Emma Nyqvist och Victor Johansson. 

1. Mötet öppnades. 

2. Lina valdes till justerare. 

3. Dagordningen godkändes med tillägg. 

4. Föregående protokoll lästes upp. 

5. Kommande aktiviteter: 

5.1 Övernattning: En lapp om övernattningen ska upp på anslagstavlan så fort som 

möjligt. 

5.2 Luciashow: Vi planerade luciashowen. 

6. Föregående aktiviteter:  

6.1 Spökkväll: Spökkvällen var lyckat med många anmälningar. 

6.2 Ungdomsdag: Ungdomsdagen på Strömsholm var en lärorik och rolig dag. 

6.3 Övernattning: Vi utvärderade övernattningen. 

7. Rapporter 

7.1 Skötarsystemet: Det går bra men vi ska försöka värva fler skötare. 

7.2 Ekonomin: Maja E gav en ekonomisk rapport. 

7.3 Barnkalas: Vi har eventuellt ett barnkalas planerat. 

7.4 Omklädningsrum: Allt fungerar bra med omklädningsrummet. 

7.5 Web: Funkar bra. 

7.6 Styrelsen/USEK: Ingen i USEK fanns på plats vid senaste styrelsemötet. 

7.7 KUL: KUL funkar bra. 

7.8 Samarbete: Vi diskuterade samarbete med andra klubbar. 

7.9 LOK: LOK funkar bra. 

7.10 Marknadsföring: Vi diskuterade marknadsföring. 

8. Inkomna skrivelser: Vi har inga inkomna skrivelser. 

9. Övrigt: 

9.1 Renovering: Vi skjuter upp våra renoveringsplaner till nästa termin. 

9.2 FC-Hinder: Vi har beställt ett FC-hinder. 

9.3 Spökkväll i Grums: Vi har varit i Grums och hjälpt till på deras spökkväll. 

9.4 Framtid: Vi diskuterade USEK’s framtid. 

10. Nästa möte: 8 december 

11. Mötet avslutades. 

12. Protokollet justerades. 


